
Referat af møde med Frank Strøm og Mogens Truelsen den 4. 10. 2021 

Dagsorden: Udlicitering og vedligeholdelse af de grønne områder. 

  

Mødets indhold var en gennemgang af de grønne områder og hvad tilbuddet kommer til at 
indeholder. 

F.eks. hvor mange meter hæk der skal klippes, træer og buske der skal vedligeholdelse, 
belægning mv. 

Da foreningen har 6336 m2 græs, fandt vi frem til at robotplæneklippere ville være en god løsning 
og tilbud indhentes. I den forbindelse vil der komme lidt ændringer i beplantningen i græsplænen. 

De frugtbuske få der er tilbage blive rykket hen til legepladsen i bede så de kan få den rette pleje 
og vedligeholdelse, der vil blive sat forårsløg i planen i stedet. 

Højen på græsplænen ved række to vil i første omgang blive trimmet og renses for skræl. Om den 
skal fjernes, vil derefter overvejes.   

Der indhentes tilbud på bomme til at aflåse stigerne igen. Der er har i den seneste tid været mange 
der har benyttet sig af kørsel på stierne, dette er ikke tilladt uden tilladelse ved flytning mv. Årsagen 
til dette er både for beboernes egen sikkerhed men også da stigen ikke er designet til at blive 
anvendt som en vej. 

Parkering ved lejlighederne er desværre heller ikke tilladt. Skulle der ske skade der kræver at 
udrykningskøretøjer skulle kunne passere eller mandskabet skulle komme ind i boligen vil en 
parkeret bil skabe problemer. 

Da der er en stor tilflytning jævnligt, er det blevet aftalt at hvis udbedring forekommer vil bomme 
igen blive sat op og Frank vil varetag op- og i låsningen.    

For yderlig information vedr. tilbud og tilbudslister kan formanden eller Almenbo kontaktes       

Med venlig hilsen 

Bestyrelsen 


